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本規定自通過後開始實施 

1. 原創性報告(不包括參考文獻部分)中整體相似度指數不得超過 15% (單一來

源之相似度指數小於 1%時，即不列入計算)，單一來源之相似度指數不得

超過 3%。

2. 若畢業論文大量引用已發表之期刊論文，該生必須為期刊論文之第一作者或

除指導教授之主要作者，且須獲得出版社之授權同意書(License

Agreement)。此畢業論文之授權引用部分可不受指數門檻規定之限制，但其

餘部分仍須符合門檻規定。

(1) The overall similarity index in the originality report (excluding references) shall

not exceed 15% (if the similarity index of a single source is less than 1%, it will

not be included in the calculation), and the similarity index of a single source shall

not exceed 3%.

(2) If the thesis cites most of the published journal papers, the student must be the first

author of the journal paper or the main author other than the supervisor and must

obtain the authorization agreement (License Agreement) from the publisher. The

authorized citations of this thesis are exempt from the regulations of (1), but the

rest of this thesis must still meet the regulations of (1).

備註：出版社無法提供授權同意書(112.04.20 研究生委員會說明) 

若出版社規定第一作者具有將文章用於論文或學位論文的權利，即不須再申請

授權同意書. 請以出版社之公告取代授權同意書(license agreement) 


